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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van donderdag 24 mei 2012 om 19:30 uur 

 
 
Aanwezig:  
Bax Bas - voorzitter 
Der Kinderen Annemie, Van Tornout An, Debondt Luc, Bockx Greet, De Heldt Leo, Diels Vincent, Reniers Peter - 
raadsleden 
Hermans Luc, Gevers Dimitri – schepenen 
Vandenberghe Dirk – coördinator facility management 
Meeus Hugo – coördinator ruimtelijke ordening en mobiliteit 
Langerwerf Ilse – consulent milieu 
Van Hees Stan – diensthoofd jeugd 
Scheyltjens Gitte – stagiair jeugd 
Van den Eynde Caroline – commissiesecretaris 
Visser Frans – voorzitter GECORO 
 
 
Goedkeuring vorig verslag 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd.  
 
 
Rondleiding bouwwerf nieuwe fuifzaal 
Dirk Vandenberghe heeft de commissieleden op de bouwwerf rondgeleid.  
 
 
Uitstel agendapunten 
De voorstelling van Turnhout Connect en de goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst met VMSW 
betreffende de heraanleg van de fietsverbinding richting Meuletiende, omgeving kerk en het plein aan de Steenweg 
op Oosthoven door de stad Turnhout in aanvulling op de realisatie van het sociaal huisvestingsproject “Etaf” van De 
Ark wordt naar de volgende vergadering uitgesteld.  
 
 
Agenda voor gemeenteraad 
 
Instemming verkoop bedrijfsgebouw Ambachtstraat 3 
Dimitri Gevers licht toe. Met een schrijven van 17 april 2012 verzoekt notaris Coppens in naam van de verkoper 
bvba Meynendonckx om toestemming te verlenen voor de geplande verkoop van het gebouw gelegen te Turnhout, 
Ambachtstraat 3, aan de nv Janssens-Geerinckx, gevestigd te Turnhout, Noord-Brabantlaan 16. Deze eigendom 
paalt aan het te verkopen goed. De toekomstige handelsactiviteit wordt als volgt omschreven: “stockageruimte, 
montage en kleine herstellingen van auto’s”. Het gebouw zal dus worden bestemd als uitbreiding van de 
Noord-Brabantlaan 16. Op de gemeenteraad wordt voorgesteld om goedkeuring te hechten aan de opgestelde 
ontwerpakte mits de aanvulling dat de industrieel ambachtelijke functie minstens 50% bedraagt, ook na 
samenvoeging van beide percelen. De nieuwe eigenaar zal de rechten en plichten overnemen, voortvloeiende uit 
de bepalingen van de akte van aankoop verleden voor notaris André Nijs te Turnhout op 24 januari 1985. 
 
 
Toelichting jaarverslag GECORO 
Frans Visser licht toe d.m.v. een PowerPoint presentatie (zie bijlage). In deze presentatie werd een inhoudelijk (in 
concreto de punten die werden besproken) en een financieel verslag opgenomen. In 2011 heeft GECORO een 
subsidie van € 1.240 van de stad Turnhout ontvangen. De uitgaven bedroegen minder waardoor de spaarrekening 
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met € 3.944,33 is aangegroeid. Voorstel is om met budget van GECORO een studiebezoek aan Kortrijk te brengen, 
meer bepaald aan de herinrichting van de Leieboorden en het winkelcentrum K. Mogelijke deelnemers zijn: leden 
GECORO, raadsleden Commissie 4 en relevante ambtenaren van stedenbouw. De aanwezige raadsleden 
stemmen hiermee in. De datum die wordt voorgesteld is zaterdag 23 juni. Hugo Meeus stuurt nog een uitnodiging 
met alle details na naar de leden van Commissie 4. 
 
Bas Bax vraagt of de verslagen openbaar worden gemaakt. Frans Visser antwoordt dat de verslagen enkel naar de 
leden van GECORO en de verschillende fracties worden opgestuurd. De verslagen bevatten namelijk delicate 
informatie (concreet: argumentaties pro en contra). Als de leden van GECORO een advies tijdens een vergadering 
uitbrengen, wordt er ook aan de raadsleden en waarnemers gevraagd om de zaal te verlaten om als dusdanig een 
belangenconflict te vermijden. De verslagen kunnen dus best vertrouwelijk behandeld worden. 
 
 
Toelichting toegankelijkheidsreglement speelbos 
Ilse Langerwerf licht het toegankelijkheidsreglement toe. Dit punt werd al door Marc Machielsen op de vergadering 
van februari besproken. Op 1 februari werd de stad Turnhout eigenaar van een stuk bos van 6,8 hectare tussen de 
Dombergstraat en Klein Engelandhoeve. Hiervan wordt een 5-tal hectare als speelbos ingericht. De Vlaamse 
overheid legt het stadsbestuur op om een uitgebreid bosbeheersplan voor dit stuk bos op te stellen. Dit is inclusief 
het toegankelijkheidsreglement van het speelbos. Het openbaar onderzoek is momenteel nog lopende.  
 
De grote lijnen van het toegankelijkheidsreglement zowel voor de speel- als natuurzone zijn: 

- Het gebied is het hele jaar toegankelijk. 
- De paden zijn toegankelijk voor voetgangers (met honden aan de leiband).  
- In de speelzone mag er van de paden afgeweken worden. 
- Gemotoriseerd verkeer is niet mogelijk, tenzij voor onderhoud. 
- Er zijn geen ruiterspaden.  
- Er mag geen schade aan de infrastructuur aangebracht worden, bv. geen stenen in de gracht werpen, 

geen vuur maken en geen sporen nalaten. 
- Afwijkingen op dit reglement kunnen 30 dagen op voorhand bij het stadsbestuur aangevraagd worden.  

 
Bas Bax vraagt of het voor een jeugdvereniging mogelijk is om er een kooktocht te organiseren, mits er tijdig een 
aanvraag wordt ingediend. Luc Hermans antwoordt dat dit afhankelijk is van de weersomstandigheden. Bij extreme 
droogte kan er zelfs een tijdelijk toegangsverbod uitgevaardigd worden. De jeugddienst en jeugdverenigingen 
zullen een plan van dit bos ontvangen want een gedeelte (circa 1,3 hectare) is natuurzone. De grond is er drassiger. 
Enerzijds biedt dit avontuurlijke speelkansen, anderzijds is het gevaarlijk voor de kleinsten. Er is ook een reeëler 
gevaar voor schade aan de fauna en flora. Er worden nog wel andere mogelijkheden voor vuurplaatsen aan de 
Klein Engelandhoeve bekeken.  
 
Greet Bockx vraagt hoe er wordt toegekeken op de naleving van de regels. Luc Hermans antwoordt dat dit in 
samenwerking met het Agentschap voor Natuur en Bos gebeurt. Het reglement wordt kenbaar gemaakt aan de 
jeugdverenigingen via de jeugdraad. Er worden ook afspraken met de jeugdverenigingen gemaakt. Bij 
uitspattingen zal er bekeken worden hoe de stad hierop zal inspelen.  
 
 
Toelichting onthaalbrochure vreemdelingen 
Luc Hermans licht toe. Op de vorige vergadering werd een eerste insteek gegeven. David Voorthuijzen wil Peter 
Reniers uitdrukkelijk bedanken voor de vertalingen. De dienst burgerzaken heeft de website van Kortijk al grondig 
doorgelicht. Ook hebben zij gesprekken met Essen gevoerd. Door ziekte van enkele collega’s, heeft David 
Voorthuijzen de brochure nog niet verder kunnen afwerken. Daarom wordt dit punt naar de volgende vergadering 
verdaagd.   
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Varia 
 
Pilootproject kindvriendelijke steden 
Caroline Van den Eynde heeft dit project op de vorige vergadering toegelicht. 210 respondenten hebben de 
vragenlijst ingevuld (21,9% ambtenaren en 78,1% jeugd(welzijns)werkers, leerkrachten, directies, ouders, 
vrijwilligers en jeugdraadsleden). Het focusgesprek met collega-ambtenaren ging deze week door. Volgende week 
worden er nog focusgesprekken met de jeugdraad en het jeugdwelzijnsoverleg georganiseerd. Uit de bevraging en 
daaruit voortvloeiende focusgesprekken hebben we al enkele duidelijke vaststellingen, uitdagingen en 
aanbevelingen gehaald. Deze opvallendheden worden in de tweede helft van juni bij een testgroep van kinderen, 
tieners en jongeren gecheckt. Op de vergadering van juni of september zal er een terugkoppeling gebeuren.  
 
Volgende vergadering commissie 4  
Deze vergadering gaat door op donderdag 14 juni om 18.30 uur in het Raadsherenpark. Na de vergadering volgt er 
een barbecue. Dimitri Gevers voorziet de aanwezigen van eten en drank.  
 
Wijziging belastingreglement: begraving of asbezorging van een overleden persoon die niet ingeschreven is in het 
bevolkingsregister van de stad 
Luc Hermans verwijst naar de vergadering van maart waarop dit punt uitgebreid werd besproken. De 
gemeenteraad heeft het voorstel tot wijziging goedgekeurd maar het Agentschap Binnenlands Bestuur heeft 
gevraagd om in artikel 3 “hebben gewoond” door “waren ingeschreven” te vervangen en in artikel 5 “het bedrag is 
onmiddellijk opeisbaar” te schrappen wegens niet conform met de wetgeving.  
 
Fonds ter Reductie van de Globale Energiekost 
Luc Hermans verwijst naar de daling van het aantal aanvragen begin dit jaar. Momenteel gaat het terug beter, er 
werden al 20 dossiers ingediend. Met het Sociaal Verhuurkantoor werd overlegd over hoe de doelgroep beter kan 
bereikt worden. Er wordt voorgesteld om het reglement aan te passen zodanig dat de huurders van het Sociaal 
Verhuurkantoor ook gebruik kunnen maken van dit fonds. In Turnhout gaat het om 83 woningen. Er dient nog een 
andere aanpassing aan het reglement te gebeuren: 5 dagen na het verstrijken van de afbetalingstermijn volgt er 
een aangetekend schrijven. Dit kan wettelijk pas na 14 dagen.  
 
 
 
Caroline Van den Eynde   
commissiesecretaris  


